
Zápis ze schůze VV TJ 6. 11. 2023. 

 

Přítomni: A. Peška, J. Skřepek, P. Vrána, J. Vykydal 

Omluveni:   

 

     1) Došlá pošta: 

 

- BCSN: organizuje již VIII. ročník péče o mladé talentované sportovce  

               a žádá TJ/SK o podání přihlášek dle stanovených kritérií 

 - Závěr: - Stanovená nominační kritéria splňují K. Piňosová-sk. A  

       a K. Chalupníková-sk. B. 

    - J. Vykydal podal žádost o jejich zařazení do BCSN. Žádost    

       byla z BCSN již potvrzena. 

 

- ČUS: organizuje další ročník projektu „Tipsport sportuj s námi“ 

 - Závěr: TJ Rapid se nebude přihlašovat, nesplňuje požadovaná kritéria 

 

- Post Signum: zaslala upozornění na končící platnost Kvalifikovaného  

      osobního certifikátu J. Vykydala 

- Závěr: J. Vykydal prodloužil platnost certifikátu na r. 2024 

 

  - ČUS: zaslala pokyny předsedy ČUS ke zpracování statistických výkazů  

  za 2023 

- Závěr: J. Skřepek zpracuje výkazy pasportu sportovních zařízení a  

     členské základny 2023 

    J. Vykydal zpracuje finanční výkazy 2023 

  

- NSA: zaslala aktualizace investičních programů 2024-25. 

- Závěr: TJ Rapid se to netýká. Žádost jsme nemohli podat pro  

     nemožnost splnit dotační podmínky. 

 

- TECTONICA, s.r.o.: zaslala rozpočet zahradních prací v zadní části loděnice 

- Závěr: náklady na zahradní práce činí 108 950 Kč (bez DPH). Bude  

     je hradit Auto Pokorný Motors, jako další finanční pomoc  

     Rapidu Brno  

            

   

2) Kontrola úkolů, různé: 

  

- Členské otázky: 

 - za člena a kandidáta nebyl přijat nikdo 

 - platba členských příspěvků – kontrola  

  - Závěr: J. Skřepek podal informaci o platbách členů. Neplatiče bude  

     urgovat.  

 

  

  



- J. Vykydal – harmonogram vyúčtování a finančního vypořádání přidělených  

       dotací 2023: 

  NSA: Můj klub   - 47 808 Kč vyúčtovat do 9.2.2024 

  ČSJ: Talent 2023   - 29 599 Kč vyúčtováno v termínu 

  MMB: Provoz a údržba  - 97 000 Kč vyúčtovat 19.1 a 30.4.2024 

     Mládež   - 43 000 Kč vyúčtovat 19.1 a 30.4.2024 

     Senioři v soutěžích - 21 000 Kč vyúčtovat 21.12.2023 

     Činnost dospělých - 10 000 Kč vyúčtovat 19.1 a 30.4.2024

  

 

- J. Vykydal: ve stanoveném termínu podal žádosti o přidělení dotací MMB dle  

  stanovených dotačních kritérií: 

Provoz a údržba  - 96 000 Kč 

   Mládež   - 95 000 Kč  

   Vrcholový sport  - 85 000 Kč  

   Činnost dospělých  - 50 000 Kč  

   Celkem   326 000 Kč 

- Závěr: Náklady 2021 činily 422 000 Kč a v r. 2022 již 636 000 Kč.  

Vzhledem ke značnému zvýšení nákladů na činnost TJ byla 

podána podstatně vyšší žádost o přidělení dotací. Bude se 

čekat na rozhodnutí Zastupitelstva města Brna  

 

- J. Vykydal: informace o stavu běžného účtu TJ Rapid u Fio banky a. s.   

       k 6.11.2023: 

  - Závěr: - V rámci plánovaných plateb byly uhrazeny všechny  

          požadované platby 

        - VV TJ bere informaci na vědomí 

 

- J. Vykydal – k dnešnímu dni bylo uskutečněno 15 příjmových akcí s celkovým

         příjmem 137 500 Kč. Ještě bude vystavena faktura firmě Torssen  

   Sports za uskladnění dračích lodí a materiálu na loděnici  

 

- J. Vykydal: zpracování „Inventární knihy“ o majetku a materiálu TJ Rapid.  

- Závěr: 

1) Inventář strojů a zařízení – úkol trvá – převezme A. Peška   

2) Inventární majek sportovního materiálu – P. Vrána zpracoval 

přehled, je nutné dořešit několik nejasných fakturačních údajů  

- úkol trvá 

 

- J. Skřepek: – projedná s vedoucím OS MMB možnost přidělení Individuální  

             investiční dotace na zhotovení nového mola.  

      - Navrhl pomoc firemních pracovníků při dokončovacích pracích  

       na garážích a při údržbě areálu 

 

- P. Vrána: informoval o jednání VH JmKSJ a o ustavujícím sněmu Regionu Jm  

        kraje a kraje Vysočina: 

      - hlavním smyslem ustavení Sněmu je záměr ČSJ sloučit 14 krajských   

        svazů do 8 regionů. Sněm zvolil tříčlennou radu ve složení – Kateřina  



        Nedbalcová, Milan Šorm a Richard Kafka. Dodal, že se příště místo KP  

        pojede regionální pohár s účastí závodníků Jm kraje a kraje Vysočina.  

        Detaily organizování budou řešeny s ČSJ a ČWA. 

 

- A. Peška: informoval o průběhu brigád, přebírá úkoly po V. Markovi 

 

- J. Vykydal: navrhl, aby se jednání VV TJ konalo až v únoru, neboť v podzimním  

 a zimním období není příliš mnoho aktivit a případné bude VV řešit  

 elektronicky  

        

 

- Akce na loděnici: jsou vedeny v plánu akcí na webu TJ 

 

Příští jednání VV TJ se uskuteční 5. 2. 2024 v 18 hod. 

 zapsal J. Vykydal 


